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Už dnes je podľa bratislavského pomocného biskupa Jozefa Haľka dôležité položiť si otázku,
čo má byť ovocím návštevy nástupcu svätého apoštola Petra na Slovensku. Ako povedal na
svätej omši vysielanej TV Lux, sám pápež František v liste rehoľníkom a zasväteným osobám
pomenoval svoju úlohu ako posilňovanie bratov vo viere.
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